
Rada Dzielnicy
Czuby Południowe

Protokół z posiedzenia nr VI/I/2024
Rady Dzielnicy Czuby Południowe

z 29 stycznia 2024 r.

Miejsce posiedzenia: Siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czuby Południowe

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18:10

Przewodniczący obrad: Piotr Grabarczyk

Protokolant obrad: Krzysztof Wiśniewski

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zatwierdzenie protokołu nr V/X/2023 z posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby
Południowe

4. Podjęcie decyzji w sprawie rezerwy celowej

a) dyskusja

b) przyjmowanie wniosków

c) podjęcie uchwały

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami.

6. Informacje Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w okresie
pomiędzy posiedzeniami.

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady.

8. Zamknięcie posiedzenia.



Ad.1

Przewodniczący Rady Dzielnicy Czuby Południowe Pan Piotr Grabarczyk otworzył
posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Południowe stwierdzając wymagane quorum.

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.2

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał przekazany wcześniej członkom Rady
porządek posiedzenia i spytał czy są propozycje zmian porządku obrad. Propozycji
zmian nie było. Przewodniczący Rady Pan Piotr Grabarczyk poddał pod głosowanie
porządek posiedzenia. Porządek posiedzenia został przyjęty głosami: 12 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Ad.3

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu. Żadnych uwag nie
było. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby
Południowe nr V/X/2023 zostało poddane pod głosowanie przez Przewodniczącego
Rady Dzielnicy. Protokół został przyjęty głosami: 10 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące
się.

Ad. 4

Przewodniczący Rady Dzielnicy Czuby Południowe Pan Piotr Grabarczyk przekazał
głos Przewodniczącemu Zarządu celem wprowadzenia do dyskusji na temat rezerwy
celowej. Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby przyznane środki podzielić
roboczo w następujący sposób: po 85 tys. zł do dyspozycji każdego z trzech osiedli
oraz 45 tys. zł na cele ogólnodzielnicowe. Pan Ryszard Janeczek zaproponował, aby
więcej środków przeznaczyć na osiedle Górki. Pan Krystian Gorzkowski zapytał
o współpracę z obecnymi na dzielnicy instytucjami. W odpowiedzi Przewodniczący
Zarządu opisał jak do tej pory ta współpraca wyglądała i przedstawił pisma, które
wpłynęły do Rady:

- Pismo od Przedszkola nr 81 z prośbą o wsparcie w doposażeniu
przedszkolnego placu zabaw o ściankę wspinaczkową

- Pismo ze Szkoły Podstawowej nr 51 z prośbą o wsparcie zagospodarowania
terenu przy szkole na potrzeby uczniów - bez podania kwoty.



Pan Krystian Gorzkowski zapytał o możliwość wykorzystywania przez Szkołę
położonego w parku Jana Pawła II amfiteatru. Pan Ryszard Czerwieniec
zaproponował zaproszenie wnioskodawców na posiedzenie. Przewodniczący Rady
odpowiedział, że nigdy nie było to praktykowane. Pani Halina Brzezicka
poinformowała, że jest w posiadaniu pisma z Przedszkola nr 63, które zwraca się
z prośbą o wsparcie w zakupie ksero i laptopa - kwota 6 tys. zł. Pan Janusz Szczęch
zaprezentował wniosek na wsparcie kwotą 3 tys. zł organizacji kina plenerowego
przez parafię MB Różańcowej. Następnie przedstawił wniosek na kwotę 15 tys. zł na
budowę dwóch miejsc postojowych przy ul. Wyżynnej. Pan Wiesław Wnuk
zaproponował, żeby wzorem poprzednich lat przeznaczyć środki na konserwację
tablic ogłoszeniowych na dzielnicy. Wniosek ten został uznany za niezasadny przez
kilkoro członków Rady. Pan Ryszard Janeczek poprosił, aby jeszcze raz
podsumować propozycje wydatków ogólnodzielnicowych. Przewodniczący Zarządu
Krzysztof Wiśniewski wymienił więc ponownie wszystkie propozycje, które pojawiły
się w dyskusji:

- 20 tys. zł na Święto Dzielnicy
- 2 tys. zł na postawienie przenośnych toalet w parku Jana Pawła II
- 6 tys. zł na wsparcie projektu “Klasyka w altanie”
- 5 tys. zł na konserwację tablic
- 10 tys. zł na zagospodarowanie terenu przy SP 51
- 6 tys. zł na ksero dla Przedszkola 63
- 4 tys. zł na ściankę wspinaczkową dla Przedszkola 81
- 3 tys. zł na kino plenerowe przy parafii.

Wobec wielu propozycji Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski zmienił
swoją wcześniejszą propozycję i złożył wniosek, aby środki z rezerwy celowej
rozgospodarować w następujący sposób: po 80 tys. zł na każde z trzech osiedli oraz
60 tys. zł na cele ogólnodzielnicowe. Powyższa propozycja została poddana pod
głosowanie przez Przewodniczącego Rady. Wniosek został przyjęty: 12 głosów za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Następnie Przewodniczący Grabarczyk poddał pod głosowanie wniosek Janusza
Szczęcha o 3 tys. zł na organizację kina plenerowego przy parafii. Wniosek przyjęto
głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Przewodniczący Grabarczyk poddał pod głosowanie wniosek Janusza Szczęcha
o 15 tys. zł na wykonanie dwóch miejsc postojowych przy ul. Wyżynnej. Wniosek
przyjęto głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie
kwoty 20 tys. zł na organizację Święta Dzielnicy. Wniosek przyjęto głosami: 12 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.



Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie
kwoty 5 tys. zł na konserwację ławek na os. Widok. Wniosek przyjęto głosami: 12 za,
0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Pan Ryszard Janeczek próbował złożyć wniosek na naprawę obrzeży chodnikowych
na os. Górki. Wniosek spotkał się z konsternacją pozostałych członków Rady z os.
Górki, którzy stwierdzili, że pomysł ten nie był z nimi konsultowany. Okazało się, że
wniosek Pana Janeczka nie jest wyceniony ani nie był w żaden sposób
konsultowany z Urzędem Miasta, toteż nie został poddany pod głosowanie.

Pan Janusz Szczęch poinformował, że na osiedlu Górki jest potrzeba wykonania
nawierzchni parkingu przy ul. Wyżynnej 13. Orientacyjna kwota inwestycji to 150 -
180 tys. zł. W najbliższych dniach projekt zostanie uzgodniony i wyceniony w
Urzędzie Miasta.

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie
kwoty 2 tys. zł na ustawienie przenośnych toalet w parku Jana Pawła II. Wniosek
przyjęto głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o przeznaczenie
kwoty 6 tys. zł na wsparcie projektu “Klasyka w altanie” organizowanego przez DDK
Czuby Południowe. Wniosek przyjęto głosami: 11 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących
się.

Ad 5

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował o działaniach pomiędzy
posiedzeniami:

- Przewodniczący uczestniczył w kilku spotkaniach opłatkowych, na których
reprezentował Radę Dzielnicy.

Pan Wiesław Wnuk zapytał o efekty spotkania z byłym ministrem Arturem Soboniem.
Przewodniczący Grabarczyk odpowiedział, że na spotkaniu przedstawione zostały
potrzeby naszej dzielnicy. Minister zgodził się, że kluczową inwestycją jest
wykonanie drugiej nitki wiaduktu w ciągu ul. Filaretów. Radny Rady Miasta Dariusz
Sadowski dodał, że istnieje szansa pozyskania środków europejskich, jednak
wyłącznie na transport zrównoważony, tj.: buspasy, ścieżki rowerowe, chodniki.

Ad 6

Przewodniczący Zarządu Pan Krzysztof Wiśniewski poinformował o działaniach
pomiędzy posiedzeniami.



- Otrzymaliśmy zawiadomienie od Wojewody o wszczęciu postępowania
w sprawie unieważnienia decyzji o pozwoleniu na budowę budynków
parkingowych w wąwozie przy ul. Wyżynnej

- Urząd Miasta poinformował, że podejmował próby zamiany gruntów
z inwestorem powyższego przedsięwzięcia

- Obecnie podejmujemy próby zorganizowania spotkania w tej sprawie z
Prezydentem Krzysztofem Żukiem. Sprawę pilotuje i wspiera Radny Rady
Miasta Radosław Skrzetuski. Radny Skrzetuski, obecny na posiedzeniu,
zadeklarował, że jest na bieżąco ze sprawą, złożył interpelację, kontaktuje się
z Urzędem Miasta. Bada możliwość zamiany z inwestorem gruntu na teren
obok marketu Biedronka przy ul. Bursztynowej.

Ad 7

Pan Ryszard Janeczek wyraził niezadowolenie, że na posiedzenia Rady nie są
zapraszani przedstawiciele Policji i Straży Miejskiej. Przewodniczący Rady i Zarządu
zadeklarowali, że zaproszą takowych na jedno z najbliższych posiedzeń.

Pan Ryszard Janeczek zadał pytanie o frekwencję na dyżurach Rady.
Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski odpowiedział, że jest on zawsze
obecny na dyżurze. Na ostatnich dwóch dyżurach nie było żadnych interesantów.

Przewodniczący Grabarczyk poruszył temat myjni samochodowej przy ul.
Ametystowej. Stwierdził, że należy poinformować mieszkańców jaki jest stan sprawy.
Radny Rady Miasta Dariusz Sadowski wyraził przekonanie, że nie ma sposobu
podważenia legalności tego przedsięwzięcia. Również Radny Radosław Skrzetuski
poinformował, że nie udało się znaleźć punktu zaczepienia w tej sprawie.
Uzgodniono, że najlepiej byłoby zaprosić przedstawicieli mieszkańców na kolejne
posiedzenie Rady.

Ad 4 - cd.

Przewodniczący Zarządu Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że wskutek niedopatrzenia
nie został dopełniony punkt 4 posiedzenia. Należy podjąć uchwałę w sprawie
rezerwy celowej. Zwrócił się z wnioskiem do Przewodniczącego Rady o poddanie
takowej pod głosowanie. W zarządzonym głosowaniu uchwała została przyjęta
głosami: 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

Pan Piotr Flasiński poruszył kwestię przejazdu z płyt betonowych na ul. Perłowej.
Przewodniczący Zarządu poinformował, że jest to teren prywatny, toteż nie ma
możliwości wyremontowania tego odcinka.



Ad 8

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził wyczerpanie porządku posiedzenia Rady
i zamknął posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Południowe o godzinie 19:38.

Protokołował: ………………………………………………….

Prowadzący obrady: …………………………………………

Załączniki:

1) Lista obecności z posiedzenia z dnia 29.01.2024 r.


